
PROTOKÓŁ Nr II/2018 

z II sesji rady Gminy Czerniewice, odbytej w dniu 28 listopada 2018 r. 

w świetlicy wiejskiej w Czerniewicach  

 

Liczba radnych: - 15 

Radnych obecnych: - 14 

 

Radni obecni: 

1. Gierach Jan 

2. Goleń Grzegorz 

3. Jankowski Mirosław 

4. Juzwik Barbara 

5. Kacprzak Jarosław 

6. Kępa Aleksandra  

7. Kępa Jarosław  

8. Koczywąs Wiesława  

9. Kościecha Paulina 

10. Michalak Marek 

11. Pietrzak Grzegorz 

12. Stefańska Renata 

13. Wiśnik Paweł 

14. Woźniak Urszula 

Nieobecny – Benedykt Kaczmarek 

Ponadto w obradach udział brali: 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2. Katarzyna Krakowiak – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy 

4. Paweł Jastrzębski – Kierownik Referatu GKiM  

5. Anna Gogól  - Inspektor UG 

6. Jan Lewandowski – Inspektor UG 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Czerniewice . 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2030. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2018. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 



ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                               

i wolontariacie na rok 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu zaopiniowania projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Czerniewice przez Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa poprosił zebranych o uczczenie minutą 

ciszy pamięć zmarłego kolegi radnego z sąsiedniej Gminy Piotra Sępińskiego. 

Punkt – 1. 

Obrady II sesji Rady Gminy Czerniewice , otworzył Przewodniczący Rady Jarosław 

Kępa. Powitał Wójta Gminy Andrzeja Bednarka, Sekretarza Gminy Katarzynę 

Krakowiak, Skarbnika Gminy Marzenę Pawelec,  pracowników Urzędu Gminy oraz 

radnych. 

Punkt – 2. 

Przewodniczący Rady Kępa przedstawił porządek posiedzenia. 

Wniosków ani uwag nie zgłoszono, przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Punkt – 3. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

Grzegorz Goleń poinformował, że propozycje stawek podatku od nieruchomości 

omawiane były na posiedzeniu Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów      

i Uchwał  i zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Inspektor Urzędu Gminy Anna Gogól przedstawiła propozycje stawek podatku                        

od nieruchomości . 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Michalak Marek przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, który Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się” . przyjęła uchwałę Nr II/10/18 w sprawie ustalenia stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Czerniewice, która stanowi załącznik                

do protokołu. 

 Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 4. 

Skarbnik Gminy Marzena Pawelec przedstawiła i omówiła propozycje zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

Grzegorz Goleń poinformował, że Komisja Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Finansów i Uchwał pozytywnie odniosła się do proponowanych zmian. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 



Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Wiesława 

Koczywąs przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018-2030, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się” . przyjęła uchwałę Nr II /11/18  o zmianie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata 2018-2030, która stanowi załącznik                

do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 5. 

Propozycje zmian budżetu na 2018 rok przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Marzena 

Pawelec. 

Wójt odniósł się do następujących zmian: 

- modernizacja i przebudowa dróg gminnych; 

-jednostki OSP 

- modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Strzemesznie; 

- doposażenie sali gimnastycznej w ZSiP w Czerniewicach ; 

- budowa placu zabaw i siłownia plenerowa w Walach; 

-budowa siłowni plenerowej w Podkonicach Dużych; 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

Grzegorz Goleń poinformował, że Komisja Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Finansów i Uchwał nie wniosła uwag do proponowanych zmian. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Michalak Marek przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie  zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2018 r. , który Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się” . przyjęła uchwałę Nr II/12/18 w sprawie zmian budżetu Gminy 

Czerniewice na rok 2018, która stanowi załącznik do protokołu. 

 Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 6. 

Inspektor Urzędu Gminy Jan Lewandowski przedstawił i omówił program współpracy                

z organizacjami pozarządowymi. 

Wójt poprosił o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy                                    

z organizacjami pozarządowymi i dodał, że pozwoli to na wspieranie między innymi 

działań sportowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

Grzegorz Goleń poinformował, że Komisja Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Finansów i Uchwał nie wniosła uwag do omówionego programu współpracy                              

z organizacjami pozarządowymi. 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Paulina 

Kościecha przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Czerniewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 



w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                   

i wolontariacie na rok 2019, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciwnych”  

„wstrzymujących się” . przyjęła uchwałę Nr II /13/18, sprawie przyjęcia programu 

współpracy Gminy Czerniewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,                     

o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2019, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 7. 

Kierownik Referatu GKiM Paweł Jastrzębski poinformował zebranych, że projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu zaopiniowania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czerniewice przez 

Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej został przygotowany w związku z pismem 

Dyrektora Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie o przedłużenie terminu 

zaopiniowania. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

Grzegorz Goleń poinformował, że Komisja Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Finansów i Uchwał nie wniosła uwag do omówionego projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu zaopiniowania Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Czerniewice. 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Wiesława Koczywąs przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2030, 

który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się” . przyjęła uchwałę Nr II /14/18  w sprawie przedłużenia terminu 

zaopiniowania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Czerniewice przez Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 8. 

Wójt odniósł się do następujących inwestycji: 

 przebudowa garaży przy UG; 

 siłownia w ZSiP w Czerniewicach; 

 urządzenia do ćwiczeń i plac zabaw w Walach; 

 ul. Mazowiecka; 

 podłączenie gazu ziemnego; 

 strefa przemysłowa w Podkonicach; 

Wójt zapoznał zebranych z pismem od Zarządu Fundacji Społecznej „Razem”                            

o  użyczenie budynku Szkoły Podstawowej w Podkonicach. 

Dodał, że spotka się w tej sprawie z mieszkańcami z Podkonic Dużych, Podkonic Małych 

Podkonic Miejskich, Podkońskiej Woli, Zubek Dużych i Zubek Małych  aby poznać ich 

zdanie w tej sprawie. 

 



Sekretarz Gminy Katarzyna Krakowiak zapoznała zebranych z informacją Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Tomaszowie Mazowieckim o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych.  

Przewodniczący Rady Jarosław Kępa ogłosił przerwę w obradach. 

Punkt - 9. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

Radny Pietrzak podziękował za plac zabaw w Walach, zapytał o oświetlenie w Chociwiu-

Zielonce.  

Radna Kępa zapytała o miejsce postojowe dla dzieci w Chociwiu obok cegielni. 

Radna Kościecha – prośba o uporządkowanie gałęzi zagrażającym linii elektrycznej. 

Radny Michalak zapytał co z ekranami przy trasie między wiaduktami. 

Radny Wiśnik propozycja przeznaczenia pieniędzy  z OSP na oczyszczenie stawów. 

Radna Woźniak zapytała czy wiadomo coś w sprawie fotowoltaiki. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że: 

- w sprawie oświetlenia wysłane zostało pismo do projektanta, jeśli nie będzie 

odpowiedzi zostanie zerwana umowa, gdyż nie chodzi tylko o Chociw-Zielonkę ale 

również o inne miejscowości; 

- miejsce postojowe w Chociwiu będą prowadzone rozmowy ze Starostwem; 

- w sprawie uporządkowania gałęzi w Dąbrówce – w przyszłym tygodniu będą rozmowy  

z Dyrektorem Rejonu Energetycznego; 

- odnośnie ekranów planowane są rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg; 

- pieniędzy przeznaczonych dla jednostki OSP nie można przeznaczyć na inny cel; 

- sprawa fotowoltaiki przesunięta została na przyszły rok; 

Punkt – 10.  

Radny Goleń poprosił aby Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury pomogła Kołom 

Gospodyń Wiejskich w rejestracji do Krajowego Rejestru Kół Gospodyń Wiejskich. 

Wójt odniósł się jeszcze do sprawy oczyszczenia stawów przy parku. Powiedział,                     

że prowadzone są rozmowy w sprawie wydzierżawienia stawów. Nadmienił, że jeśli 

właścicielka się nie wycofa dzierżawa obejmować będzie 5 lat.  

Radna Koczywąs zapytała czy znany jest już termin spotkania z mieszkańcami z rejonu 

Podkonic. 

Wójt odpowiedział, że termin zostanie ustalony z radnymi i sołtysami i wtedy 

mieszkańcy będą powiadomieni. 

Radny Michalak zapytał czy Gmina skorzystałaby z użyczenia budynku szkoły                          

w Podkonicach.  

Wójt odpowiedział, że gdyby Fundacja przejęła użytkowanie budynku koszty utrzymania 

przeszłyby na Fundację, ale najpierw muszą odbyć się spotkania z mieszkańcami.  

Radna Kępa zapytała czy ktoś ma jakiś pomysł na budynek po szkole w Chociwiu. 

Wójt odparł, że ma pomysł na zagospodarowanie budynku po szkole w Chociwiu, ale za 

wcześnie by o tym mówić. 

 

 

 

 



Punkt -11. 

 

Z uwagi na to ,że porządek obrad został wyczerpany, nikt więcej głosu nie zabierał 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa podziękował zebranym za przybycie oraz 

udział w obradach i zamknął I sesję Rady Gminy Czerniewice. 

Obrady trwały od godziny14
00

 do godziny 15
45

. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

Joanna Rochala       Przewodniczył: 

Inspektor ds. obsługi organów samorządu   Przewodniczący Rady Gminy 

 

                       Jarosław Kępa 


